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Beredskap i forbindelse med korona - henvendelse fra rådet for 
mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 
Angående medvirkning i arbeidet med bekjempelsen av koronaen: 
 
I møte 29. oktober deltok Sikkerhets- og beredskapssjef Endre Hjelseth for å svare på følgende 
spørsmål fra rådet: 
 
Mennesker med nedsatt funksjonsevne er en sårbar gruppe som er hardt rammet ifbm 
pandemien. Hvordan bruke rådets kompetanse i de beslutninger som tas overfor denne gruppen?  
 
Det ble vist til artikler og rapporter som beskriver situasjonen.  
 
Sikkerhets- og beredskapssjefen orienterte om at fylkesmannen i Innlandet i samarbeide med 
blant andre fylkeskommunen har tatt en aktiv rolle i å ivareta sårbare grupper. I møtet ble det lovd 
at utfordringene/problemstillingene ville bli tatt med inn i møtet med Fylkesberedskapsrådet. 
Utover dette ble det sagt at problemstillingene tas med i videre arbeid, og rådet vil motta 
tilbakemelding.  
 
 
Da dagens situasjon er svært krevende for mange, ønsker Innlandet fylkes råd for 
mennesker med nedsatt funksjonsevne å være en pådriver for at utsatte grupper i 
samfunnet skal bli godt ivaretatt under pandemien, og oversender derfor følgende innspill: 
 

1. Medvirkning må vurderes i det videre arbeid med pandemien. Blant andre dette rådet samt 
andre grupper innehar mye og viktig kompetanse som kan komme til nytte. 

2. Kan Innlandet være et foregangsfylke når det gjelder medvirkning i dette arbeidet?  
3. Det er også andre grupper enn de med nedsatt funksjonsevne som bør medvirke. Blant 

andre er mennesker med flerkulturell bakgrunn også hardt rammet av pandemien. 
 
 
 
Med vennlig hilsen 
 
 
Anders Nupen Hansen, leder Innlandet fylkes råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
  


